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Z Á P I S 

z 11. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 14. listopadu 2019 

od 8,30 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

  64 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 3 poslanci PS         

       PČR) 

  30 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

       Ing. Zdena Javornická – pověřená řízením MHMP 

    2 zástupci ředitelky MHMP 

                            31 ředitelů a zástupců odborů MHMP  

                                                 15 ředitelů organizací 

              20 zástupců tisku 

                4 poslanci PS PČR (z toho současně i 2 členové ZHMP) 

                1 senátor HMP 

                

CELKEM přítomných: 166 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Ing. Mariana Čapková – od 14,45 do 16 hodin 

 

prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc. –  

od 8,30 do 12,30 hodin 

 

Mgr. Jan Chabr – od 9 do 10,30 hodin 

 

JUDr. Hana Kordová Marvanová – od 20 hodin 

 

Ing. Patrik Nacher – od 11,15 do 13,30 hodin 

 

RNDr. Jana Plamínková 

 

RNDr. Marcela Plesníková – od 12 do 15 hodin 

 

Ing. Miloš Růžička – od 18,30 do 22 hodin 

 

PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. –  

od 8,30 do 10,30 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček – od 9,10 do 10,30 hodin, 

od 11,10 do 12,30 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 11 do 13 hodin 
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11. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 8,46 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni PhDr. Pavel Světlík a JUDr. Petr Novotný. 

 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: Ing. Pavel Richter 

členové:  Mgr. Martin Benda  

                Ondřej Kallasch 

                Ing. Ondřej Prokop 

                Mgr. Zdeněk Zajíček 

 

tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 

PRO:   51    PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

Složení slibu členky Zastupitelstva hlavního města Prahy Ing. Jany Komrskové 

 

Primátor hl. m. Prahy sdělil základní informace, vztahující se ke složení slibu nové 

členky Zastupitelstva hlavního města Prahy. Primátor hl. m. Prahy informoval, že dne 22. 

10. 2019 podal písemnou rezignaci na funkci člena Zastupitelstva hlavního města Prahy 

Ing. Pavel Hájek a uvedl, že tímto dnem zanikl panu Hájkovi mandát člena Zastupitelstva 

hlavního města Prahy. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že podle § 56 odst. 1 zákona č. 

491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, za člena Zastupitelstva hlavního města Prahy, jehož mandát zanikl, 

nastupuje náhradník z kandidátní listiny téže volební strany, a to dnem následujícím po dni, 

kdy došlo k zániku mandátu. Dále uvedl, že Rada HMP vzala na vědomí usnesením č. 

2339 ze dne 4. 11. 2019 zánik mandátu člena Zastupitelstva pana Hájka a čtvrtým 

náhradníkem z kandidátní listiny volební strany Česká pirátská strana pro volby do 

Zastupitelstva hlavního města Prahy konaných v roce 2018 je Ing. Jana Komrsková. 

 

 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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Primátor hl. m. Prahy poté požádal paní Janu Komrskovou, aby se přítomným 

představila a předstoupila před předsednictvo ke složení slibu. Byl přečten text slibu a 

následně jasně proneseným slovem „slibuji“ a podáním ruky paní Jana Komrsková slib 

stvrdila do rukou primátora hl. m. Prahy, text slibu podepsala a zapsala se do pamětní 

knihy hl. m. Prahy. Nová členka ZHMP obdržela osvědčení o tom, že se stala členkou 

ZHMP a byla jí předána pamětní stříbrná plaketa, určená pouze pro členy ZHMP pro 

volební období 2018 – 2022.  

 

Primátor hl. m. Prahy k bodu „Návrh programu jednání" uvedl, že JŘ ZHMP čl. 6 

říká: „Návrh programu jednání stanoví a předkládá ZHMP ke schválení Rada. Každý člen 

ZHMP, Rada, výbor ZHMP a klub členů ZHMP má právo v rámci projednávání návrhu 

programu navrhnout doplnění nebo vypuštění bodu programu." Dále uvedl, že v rozpravě k 

návrhu programu je možné přednést vyjádření k předloženému návrhu programu či 

jednotlivým pozměňujícím návrhům a dále návrhy na doplnění nebo vypuštění bodu 

programu včetně případného odůvodnění, technické a faktické poznámky. Primátor hl. m. 

Prahy konstatoval, že vystoupení v rámci rozpravy o návrhu programu může trvat nejvýše 3 

minuty. Dále uvedl, že po ukončení rozpravy se nejprve hlasuje o jednotlivých návrzích na 

doplnění nebo vypuštění bodu programu, a to ve stejném pořadí, v jakém byly předneseny.  

 

Poté se hlasuje o návrhu programu jako celku, včetně již schválených návrhů na 

doplnění nebo vypuštění bodu programu. Uvedl, že na zasedání Zastupitelstva může být 

jednáno jenom o věcech, které byly dány na program a o návrzích, s jejichž zařazením 

vysloví Zastupitelstvo souhlas. Dále primátor informoval, že jako předsedající sdělí návrh 

programu jednání při jeho zahájení, o něm či o námitkách proti němu rozhoduje 

Zastupitelstvo hlasováním. Primátor hl. m. Prahy přítomné informoval, že kdykoliv v 

průběhu zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy může navrhovat kterýkoli člen 

Zastupitelstva zařazení dalších bodů programu, přičemž o zařazení či nezařazení rozhodne 

Zastupitelstvo hlasováním a nadpoloviční většinou svých členů. Možnost upravit program 

zasedání se tak neomezuje pouze na začátek jednání, kdy se vede rozprava o programu 

zasedání, ale k doplnění, resp. ke korekci programu je možné přistoupit při potřebné 

většině kdykoliv v průběhu zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy.  

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 

jednání v pondělí dne 4. listopadu stanovila „Návrh programu jednání 11. zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 

spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 

příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále primátor hl. m. Prahy sdělil, 

že Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 11. 11. 2019 doplnila původní návrh programu o 

několik tisků k projednání a o jeden tisk v části „K informaci“. Primátor hl. m. Prahy sdělil, 

že Radou schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem a tisky 

byly zpřístupněny nejen členům ZHMP, ale také občanům.  

Primátor uvedl, že na toto jednání předkládá dva tisky do bloku „K informaci“, a to tisk  

Z – 7808 „K žádosti o informaci pana poslance Petra Dolínka“ a tisk Z – 7775 „K 

zahraničním pracovním cestám členů Zastupitelstva hlavního města Prahy“, který byl 

rozdán na stůl. 
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K dozařazeným tiskům vystoupili: náměstek primátora Hlubuček, náměstek primátora 

Scheinherr, v zastoupení omluveného radního Chabra vystoupil I. náměstek primátora 

Hlaváček, radní Johnová, v zastoupení omluveného radního Šimrala vystoupil radní 

Zábranský a předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, kteří zdůvodnili 

nezbytnost dozařazení svých materiálů. 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Ing. Ladislav Kos – 

senátor HMP, Lukáš Bech, Jiří Chvojka, Mgr. Petra Bostlová, Jaroslav Hnátek, Petr 

Novotný, Mgr. Zdeněk Zacpal, Marie Neudorflová, Bc. Robert Vašíček, Ing. Aleš Moravec 

– Občané za svá práva 

 

Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, náměstek 

primátora Scheinherr, Pilný, Udženija, Martan, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 

Janderová, Nekolný, Stárek, radní Zábranský, Brož, Portlík, předseda výboru pro správu 

majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, Novotný, Nepil, 

Kaštovský, Prokop, radní Johnová, radní Kordová Marvanová, radní Chabr, radní Šimral, 

Lacko, Bílek. V rámci diskuse vystoupila prof. MUDr. Věra Adámková, CSc. – poslankyně 

PS PČR. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Vodrážka, předseda výboru pro 

bezpečnost ZHMP Koubek. 

 

Přestávka 11,30 – 11,58 hodin 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – přesunout z bloku „K informaci“ tisk Z – 7785 

do projednání, a to po ukončení posledního bodu radního Chabra 

PRO:  60 PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Pilného – vyřazení všech červených tisků s výjimkou 

petice Z – 7801 pod bodem poř. číslo 42 

PRO: 13 PROTI: 14 ZDR.  29 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija – zařadit bod „Informace o rozvoji pobytových 

služeb HMP“ jako bod 32 – poslední bod radní Johnové 

PRO:   25 PROTI:   4 ZDR. 32 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderové – přeřadit bod 42, 

tisk Z – 7801 k „Petici za zamezení plánovaných stavebních úprav ve Velké strahovské 

zahradě na Petříně“ do programového bloku petic – od 17 hodin jako třetí v pořadí  

PRO:  23  PROTI:  1  ZDR.  29 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného – zařadit bod „K zajištění obslužnosti MHD“ 

jako poř. č. 10 

PRO:  25 PROTI: 2 ZDR. 33 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Stárka – zařadit bod „Řešení krize v důsledku nedostatku 

řidičů MHD“ jako první bod náměstka primátora Scheinherra 

PRO:  26 PROTI:  1  ZDR. 31 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Zábranského – doplnit na konec názvu tisku Z – 7778 „ulice 

Vašátkova“, na konec názvu tisku Z – 7781 „ulice Smikova“, na konec názvu tisku Z – 

7790 „ulice Vlčkova“ a na konec názvu tisku Z – 7800 „ulice Anderleho“  

PRO: 59 PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderové - k problematice 

plnění usnesení ZHMP č. 7/6 ze dne 23. 5. 2019 (nemocnice Na Františku), zařadit jako 

bod číslo 28 nebo 32 do bloku radní Johnové s tím, že ostatní poř. č. posunout dle číselné 

řady 

PRO:  26  PROTI:  1  ZDR. 30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka – zařadit bod „Ke vzniku společného podniku 

mezi Dopravním podnikem a společností Nové Holešovice Development a. s.“ jako bod 

poř. č. 10 

PRO:   31 PROTI:   0 ZDR. 18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu 

podnikání ZHMP Mahrika – vyřadit bod poř. č. 24, tisk Z - 7190 „K návrhu na schválení 

úplatného převodu spoluvlastnického podílu o velikosti id. 1/2 na pozemku parc. č. 2185 o 

celkové výměře 542 m2 v k. ú. Libeň“ z programu tohoto jednání 

PRO:   50 PROTI:   0 ZDR. 2 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit bod „Rušení pohotovostí v hl. m. 

Praze“ jako poslední bod radní Johnové 

PRO:  25 PROTI:   2 ZDR. 30 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu radního Šimrala – vyřadit bod poř. č. 34/2, tisk Z – 7771 „K návrhu na 

poskytnutí dotace z rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2019 z kapitoly 04 – Školství, 

mládež a sport MČ Praha 20 a 12“ z programu tohoto jednání 

PRO:  50  PROTI:  0  ZDR. 6 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro bezpečnost ZHMP Koubka (identický návrh 

s návrhem člena ZHMP Nachera) – zařadit bod, týkající se revokace usnesení 

Zastupitelstva č. 8/8 ze dne 21. 6. 2019, které se týká sloučení učiliště v Písnici a na 

Černém Mostě 

PRO:  29 PROTI:  10  ZDR. 16 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO:  51 PROTI:  0 ZDR.  8 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček. 

   1  

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 

Praha - pól růstu ČR v roce 2019  

 

  

   TISK:        Z – 7717 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  5   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Pilný, primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

ke schválení projektů v rámci 49. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR  

 

  

   TISK:        Z – 7724 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   54       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    3 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.8/19 ze dne 20.6.2019 k návrhu na úpravu 

rozpočtu vl. hl.m. Prahy v kap. 07 - bezpečnost a k poskytnutí účelových dotací MČ hl. m. 

Prahy na činnost jednotek sborů dobrovolných hasičů pro rok 2019 a rekonstrukci služeben 

policie  

 

  

   TISK:        Z – 7589 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   53       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/3 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    4 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na poskytnutí finančního daru České republice - Krajskému ředitelství policie hl. m. 

Prahy z rozpočtu hl. m. Prahy kap. 07 - BEZPEČNOST 

 

  

   TISK:        Z – 7512 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/4 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   5/1 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku č. parc. 473/363 v kat. ú. Veleslavín do vlastnictví hl. m. 

Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7687 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/5 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   5/2 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úplatné nabytí částí pozemků parc. č. 797 a 805 v k. ú. Lochkov do vlastnictví 

hlavního města Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7734 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/6 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   5/3 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků č. parc. 194/1, 194/8, 194/23, 307/7, 307/8, 307/9, 

307/10, 307/12, 307/13, 307/14, 307/15, 307/16, 307/17, 307/18, 418/6, 422/2 a 465/30 v k. ú. 

Křeslice do vlastnictví hl. m. Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7735 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/7 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Ve 12,30 hodin zahájil primátor hl. m. Prahy bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP“ 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hlaváček, poté 

převzal řízení schůze náměstek primátora Hlubuček a opět převzal řízení schůze I. 

náměstek primátora Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu.. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlubuček. 

Ve 13,15 hodin byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“.   

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček. 

Po ukončení bodu „Dotazů, připomínek a podnětů členů ZHMP“ byly projednávány zbylé 

„Návrhy, připomínky a podněty občanů hl. m. Prahy“.  

 

Po ukončení byla předsedajícím I. náměstkem primátora Hlaváčkem vyhlášena přestávka. 

 

Přestávka 13,51 – 14,02 hodin 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

   6 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu OCP MHMP na úpravu rozpočtu v kapitole 02 - Městská infrastruktura na rok 2019  

 

  

   TISK:        Z – 7698 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na snížení rozpočtu kapitálových výdajů odboru INV MHMP v roce 2019 v kap. 02 a 

poskytnutí účelové investiční dotace Městské části Praha - Slivenec a Městské části Praha – 

Nebušice  

 

  

   TISK:        Z – 7740 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

Usnesení bylo přijato. 
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    8 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na poskytnutí individuální dotace Kuli Film s.r.o.  

 

  

   TISK:        Z – 7696 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  33        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k záměru odboru investičního MHMP na uzavření smlouvy s dodavatelem Pražská 

vodohospodářská společnost a.s. ve smyslu ustanovení § 11 ZZVZ na akci "Stavba č. 0057 

Prodloužení stoky A2, etapa 0004 část 05 - splašková kanalizace Jih, část 06 - dešťová 

kanalizace Jih, II. fáze; stavební práce"  

 

  

   TISK:        Z – 7583 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:        PRO:  15     PROTI:  0     ZDRŽEL SE:  0      Zmatečné 

   Druhé HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:  PRO:  38   PROTI:    0  ZDRŽEL SE:  0 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   10 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelovou investiční dotace pro MČ 

Praha 10 na zpracování projektové dokumentace železniční zastávky Praha - Depo Hostivař  

 

  

   TISK:        Z – 7783 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/12 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na navýšení rozpočtu běžných výdajů MHMP ODO-SK v kapitole 03 Doprava  

 

  

   TISK:        Z – 7743 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/13 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na uzavření kupní smlouvy na úplatné nabytí komunikací, chodníků, dešťové 

kanalizace a veřejného osvětlení pro stavbu č. 42932 P+R Černý Most III.  

 

  

   TISK:        Z – 7704 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/14 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

Usnesení bylo přijato. 
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   13 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na úplatné nabytí částí pozemků parc.č. 4485/42 a 4485/43 v k.ú. Horní Počernice, 

obec Praha, z vlastnictví společnosti Hornbach Baumarkt CS spol. s r.o. do vlastnictví 

hlavního města Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7345 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/15 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 404/14 a 2600/3 v k.ú. Libeń, obec Praha do 

vlastnictví hlavního města Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7700 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/16 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č. 8/43 ze dne 20. 6. 2019 k žádosti Pardubického 

kraje o udělení souhlasu s vedením vlaků v závazku veřejné služby na území hlavního města 

Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7793 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/17 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

ke schválení memoranda o spolupráci mezi hl.m.Prahou a Středočeským krajem v oblasti 

rozvoje cykloturistiky a cyklodopravy  

 

  

   TISK:        Z – 7680 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/18 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc č. 1342/15, 1343, 1344, 1376, 1342/820 v k.ú. 

Jinonice z vlastnictví Výstaviště Praha, a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7642 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   52       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/19 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupil radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy a uvolnění návratné finanční výpomoci 

MČ Praha 12 z rozpočtu hlavního města Prahy v roce 2019  

 

  

   TISK:        Z – 7757 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/20 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Maruštík, Nepil, náměstek primátora Vyhnánek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   19 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k žádosti MČ Praha - Petrovice o změnu účelu finančních prostředků obdržených v letech 

2018 a 2019 jako podíl MČ na odvodu z loterií dle § 41i  zákona č. 202/1990 Sb., o loteriích a 

jiných podobných hrách, ve znění zákona č. 458/2011 Sb., a na dani z hazardních her podle § 

7 zákona č. 187/2016 Sb., o dani z hazardních her  

 

  

   TISK:        Z – 7723 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/21 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  20/1 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na změnu účelu finančních prostředků poskytnutých MČ Praha – Újezd  

 

  

   TISK:        Z – 7721 

 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:        PRO: 35      PROTI: 0        ZDRŽEL SE:   0     Zmatečné 

Druhé HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:    PRO:  51    PROTI:  0   ZDRŽEL SE: 0    

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/22 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Pozměňující návrh náměstka primátora Vyhnánka – do bodu „I. schvaluje….“  za konec 

textu ve znění „Základní škola Formanská 1. a 2. stupeň“ doplnit text „na zpracování 

studie stavby“ a dále škrtnout z důvodové zprávy na konci prvního odstavce text ve znění 

„projektová dokumentace“ 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  20/2 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na změnu charakteru účelové dotace poskytnuté v roce 2019 MČ Praha  - Nedvězí z 

rozpočtu hl.m. Prahy z rezervy pro MČ  

 

  

   TISK:        Z – 7728 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/23 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  20/3 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na změnu charakteru části účelové investiční dotace poskytnuté MČ Praha - 

Čakovice z inv. rezervy hl. m. Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7729 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/24 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  21/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na využití předkupního práva ke spoluvlastnickému podílu na pozemku v k. ú. 

Střížkov, obec Praha  

 

  

   TISK:        Z – 7805 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/25 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  21/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na využití předkupního práva ke spoluvlastnickému podílu na pozemku v k. ú. 

Střížkov, obec Praha  

 

  

   TISK:        Z – 7806 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/26 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 22/1 - 22/3 a poř. č. 23/1 – 23/3 

Pro: 47 Proti: 0  Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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  22/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id. 1/12 k pozemkům parc.č. 

278/27, 279/25, 279/26, 279/27, 279/30 a 279/31 vše k.ú. Stodůlky  

 

  

   TISK:        Z – 7561 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/27 

Materiály pod poř. č. 22/1 - 22/3 a poř. č. 23/1 – 23/3 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  22/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 1264/2, 1205/13 a 1358/8 v k.ú. Chodov  

 

  

   TISK:        Z – 7636 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/28 

Usnesení bylo přijato. 

 

  22/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k. ú. Letňany, Řepy a Šeberov z vlastnictví České 

republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. m. Prahy „v likvidaci“ 

do vlastnictví hlavního města Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7543 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/29 

Usnesení bylo přijato. 
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  23/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod  pozemků par.č. 2322/45 a 2322/77 v k.ú. Hostivař, obec Praha  

 

  

   TISK:        Z – 7532 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/30 

Usnesení bylo přijato. 

 

  23/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod  pozemku par.č. 4555/368 v k.ú. Modřany, obec Praha  

 

  

   TISK:        Z – 7390 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   52       PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/31 

Usnesení bylo přijato. 

 

  23/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku pac.č. 1589/21 o výměře 16 m2 včetně stavby 

trafostanice k.ú. Dubeč  

 

  

   TISK:        Z – 7677 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/32 

Usnesení bylo přijato. 
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   24 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na schválení úplatného převodu spoluvlastnického podílu o velikosti id. 1/2 na 

pozemku parc. č.2185 o celkové výměře 542 m2 v k.ú. Libeň  

  

  

   TISK:        Z – 7190 

 

   STAŽENO                                                                                

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 25/1 - 25/3 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

 

  25/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 4 ks sloupů veřejného osvětlení včetně kabelového vedení v k. 

ú. Košíře z vlastnictví společnosti INTERTRADE - BYDLENÍ NASKOVÉ, s.r.o. do vlastnictví 

hl. m. Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7560 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/33 

Materiály pod poř. č. 25/1 - 25/3 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  25/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 25 ks sloupů veřejného osvětlení včetně kabelového vedení v k. 

ú. Kamýk z vlastnictví společnosti CENTRAL GROUP Nad Modřanskou roklí a.s. do 

vlastnictví hl. m. Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7699 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/34 

Usnesení bylo přijato. 

 

  25/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí vodohospodářského díla a veřejného osvětlení vše v k.ú. Zličín 

z vlastnictví společností YIT Stavo s.r.o. do vlastnictví hl.m. Prahy  

 

  

   TISK:        Z – 7563 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/35 

Usnesení bylo přijato. 

 

  26/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 

svěření správy věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem  

  

Svěření:  

Praha 20  (pozemky v k.ú. Horní Počernice)  

Praha 16 (pozemky v k.ú. Radotín)  

Praha 3 (pozemky v k.ú. Žižkov)  

Praha 3 (pozemky v k.ú. Žižkov)  

Odejmutí:  

Praha 20  (pozemky v k.ú. Horní Počernice)  

Praha 16 (pozemky v k.ú. Radotín)  

Praha - Troja (pozemek v k.ú. Troja)  
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Praha 5 (pozemky v k.ú. Hlubočepy)  

Praha 20  (pozemky v k.ú. Horní Počernice) Praha 20 (pozemky v k.ú. Horní 

Počernice)  

  

   TISK:        Z – 7776 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:    53      PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/36 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  26/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 

odejmutí správy svěřené věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 1 

(pozemek v k.ú. Nové Město) a k návrhu změny zřizovací listiny příspěvkové organizace 

Gymnázium prof. Jana Patočky  

  

  

   TISK:        Z – 7786 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/37 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hlaváček. 

   27 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

o významných dopravních omezeních na hlavních komunikacích v Praze 

 

  

   TISK:        Z – 7785 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Robert Vašíček. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Scheinherr, Nacher, Bílek, 

Martan, Novotný, Portlík, Pilný, Fifka, Brož, předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, 

cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, předseda výboru pro evropské záležitosti 

ZHMP Pospíšil, Kaštovský, primátor hl. m. Prahy, Udženija, Svoboda, Nepil, Stárek, 

Nekolný, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, Vodrážka, předseda výboru 

pro bydlení ZHMP Zelenka, Zajíček, Prokop 

 

V 17 hodin byla přerušena diskuse k projednávanému tisku. 

 

Tisk byl projednán v jednom programovém bloku od 17.00 hodin 

   * 

 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k "Petici za zachování lékařské pohotovosti na Poliklinice Malešice"  

 

  

   TISK:        Z – 7802 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/38 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Irena Ropková. V rámci diskuse občanů vystoupila 

radní Johnová. Dále vystoupili tito občané HMP: Kateřina Peštová, Antonín Weinert, 

Robert Vašíček 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Johnová, Nepil, Komrsková, Portlík, Nacher, 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, Fifka 

 

Závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, která 

reagovala na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



25 

 

Tisk byl projednán v jednom programovém bloku od 17.00 hodin 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

   * 

 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k Petici za nesouhlas s podobou projektu výstavby - Penzion pro důchodce "Domov Bílčická"  

 

  

   TISK:        Z – 7725 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/39 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Jana Mádlová, Robert Vašíček, Pavel Opatrný 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: I. náměstek primátora Hlaváček, Pilný 

 

Závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, která 

reagovala na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlubuček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   27 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

o významných dopravních omezeních na hlavních komunikacích v Praze 

 

  

   TISK:        Z – 7785 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   29       PROTI:  1       ZDRŽEL SE: 26    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                             

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Třeštíková, Čižinský, Udženija, 

předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP Horáková, Bílek, Nacher, Stárek, 

náměstek primátora Scheinherr, Martan, Burgerová, Sedeke, Nepil, Brož, Portlík, Pilný 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského na prodloužení jednání i po 19. hodině 

Pro: 33 Proti: 3  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Scheinherr, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Přestávka 19,29 – 19,47 hodin 

 

Návrh člena ZHMP Nachera (s tím, že jeden bod byl doplněn členem ZHMP Pilným) a 

hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

I. vyzývá Radu HMP 1., aby pravidelně na týdenní bázi formou matriálu do Rady 

informovala o plánovaných uzávěrkách,  

2., aby přestala činit kroky, které vedou k rasantnímu zhoršení dopravní situace v 

Praze do doby, než bude těmto opatřením kapacitně přizpůsobena MHD a než bude 

dostavěna potřebná dopravní infrastruktura, Pražský a Městský okruh.  

II. ukládá Radě HMP  

1. vydávat na týdenní bázi tiskové zprávy, kterými bude Pražany informovat o 

plánovaných uzávěrkách a aktuální dopravní situaci,  

2. vytvořit dočasný krizový štáb pro koordinaci dopravy v Praze, ve kterém 

zasednou zástupci městských částí, zastupitelských klubů, TSK, ROPID a Dopravního 

podniku,  

3. ukládá vypracovat strategii financování dopravních staveb na léta 2020 – 2030 s 

respektováním nárůstu ceny stavebních prací. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

  28 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na připojení hlavního města Prahy k iniciativě Fast-Track Cities  

 

  

   TISK:        Z – 7773 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   59       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/40 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Benda, předsedkyně výboru pro sociální politiku 

ZHMP Horáková, Fifka 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  29 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na sloučení příspěvkové organizace Správa pražských hřbitovů, Vinohradská 

2807/153c, Praha 3 s příspěvkovou organizací Pohřební ústav hl.m. Prahy, Pobřežní339/72, 

Praha 8 s účinností od 1. 1. 2020 s tím, že přejímající organizací, která převezme veškerá 

práva, závazky a majetek, bude příspěvková organizace Správa pražských hřbitovů, 

Vinohradská 2807/153c, Praha 3  

 

  

   TISK:        Z – 7643 

 

   ODLOŽENO                                                                    

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kaštovský, radní Johnová, Fifka, Gellová, 

Čižinský, Udženija, Nacher, předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a 

zahraniční vztahy ZHMP Wolf. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – 

ředitel LEG MHMP. Dále vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru kontrolního 

ZHMP Janderová, Benda 

 

Procedurální návrh členky ZHMP Udženija na přerušení tisku a jeho zařazení jako 

posledního bodu programu 

Pro: 32 Proti: 1 Zdr. 23 

Nebylo přijato. 

 

Přestávka 20,16 – 20,32 hodin 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 

vztahy ZHMP Wolfa na přerušení bodu do dalšího zasedání, tj. do 12. 12. 2019 

Pro: 35 Proti: 0 Zdr. 4 

Bylo přijato. 

 

  30 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu v kapitole 0582 a poskytnutí účelové dotace městské části MČ 

Praha Čakovice  

 

  

   TISK:        Z – 7650 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/41 

Materiál uvedla radní Johnová. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Svoboda, Nacher, radní Johnová, Dlouhý, 

předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP Horáková, Portlík. V rámci diskuse 

vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP. Dále vystoupili tito členové 

ZHMP: Udženija, Nepil, Martan, Zajíček. 

 

Přestávka 20,50 – 20,55 hodin 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Zajíčka na změnu předsedajícího tohoto jednání ZHMP a 

navrhl, aby zbytek jednání řídil I. náměstek primátora Hlaváček 

Pro: 26 Proti: 10 Zdr. 14 

Nebylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Nacher, Pilný, Udženija, Bílek, 

Dlouhý, Vodrážka, radní Johnová 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  31 

 

radní Johnová 

 

vyjádření hl. m. Prahy k investičnímu záměru Diakonie ČCE - středisko Praha 

 

  

   TISK:        Z – 7794 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 61         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/42 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Arden.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 32/1 a 32/2 

Pro: 60 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček. 

  32/1 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě č. DOT/04/02/007339/2019 - 

prodloužení doby dosažení účelu dotace  

 

  

   TISK:        Z – 7692 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/43 

Materiály pod poř. č. 32/1 a 32/2 uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  32/2 

 

radní Johnová 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě č. DOT/82/02/000317/2019 - 

prodloužení doby dosažení účelu dotace  

 

  

   TISK:        Z – 7710 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/44 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   33 

 

radní Šimral 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č. 3/15 ze dne 24. 1. 2019 k návrhu na udělení dotací 

prostřednictvím projektu Pražský voucher na inovační projekty a projektu Specializované 

vouchery spolufinancovaných v rámci Operačního programu Praha - pól růstu ČR  

 

  

   TISK:        Z – 7611 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  35        PROTI: 1         ZDRŽEL SE:  6   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/45 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Pilný, radní Šimral 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu hl. m. Prahy v kapitole 04 a poskytnutí investičních účelových 

dotací v rámci spolufinancování investičních projektů podpořených Ministerstvem školství, 

mládeže a tělovýchovy ČR dle podmínek Výzvy V3 Sport, investice 2019/2020  

 

  

   TISK:        Z – 7691 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/46 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 35/1 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na poskytnutí dotace z rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2019 z kapitoly 04 - 

Školství, mládež a sport MČ Praha 20 a 12  

 

  

   TISK:        Z – 7765 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/47 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Plesníková, Martan, Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 35/2 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na poskytnutí dotace z rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2019 z kapitoly 04 - 

Školství, mládež a sport MČ HMP  

 

  

   TISK:        Z – 7771 

 

   STAŽENO 

 

 

  36 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace - 

jednoletého grantu k investiční dotaci s příjemcem dotace TJ Břevnov, z.s.  

 

  

   TISK:        Z – 7579 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/48 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  37 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu účelu čerpání grantů v oblasti volného času dětí a mládeže na rok 2019  

 

  

   TISK:        Z – 7733 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/49 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  38 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci a účelové dotace z rozpočtu vlastního hl. 

m. Prahy městské části Praha 11 v souvislosti se vstupem do společnosti AR DELTA, a.s.  

 

  

   TISK:        Z – 7817 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 5    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/50 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Ladislav Kos – senátor HMP, Robert Vašíček 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prokop, náměstek primátora Vyhnánek, náměstek 

primátora Scheinherr 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Šimral, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Prokopa ve znění: „Záměna částek dotace a půjčky“  

1. bezúročná půjčka Prahy směrem k Praze 11 bude 5 mil. Kč 

2. poskytnutí dotace Prahy směrem k Praze 11 bude 35 mil. Kč“ 

Přepracovat v tomto směru celý materiál včetně všech příloh 

Pro: 26 Proti: 8 Zdr. 25 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  39 

 

radní Šimral 

 

k dalšímu postupu v projektu MOBILus  

 

  

   TISK:        Z – 7534 

 

  HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:       PRO: 33     PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 13           Zmatečné 

  Druhé HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:   PRO: 33     PROTI:  0    ZDRŽEL SE: 21 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/51 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Dr. Roman Holý. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Šimral, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

člen ZHMP Sedeke – hlasoval „pro“, správně mělo být „zdržel se“ 

 

  40 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola, Základní škola a 

Mateřská škola, Praha 10, Chotouňská 476  

 

  

   TISK:        Z – 7666 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/52 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 41/1 - 41/4 

Pro: 52 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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 41/1 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků dle Pravidel 

postupu při prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících 

pozemků ve vlastnictví hlavního města Prahy - „Vašátkova“  

 

  

   TISK:        Z – 7778 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/53 

Materiály pod poř. č. 41/1 - 41/4 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zajac, radní Zábranský, Dlouhý, 

Zelenka 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 41/2 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků dle Pravidel 

postupu při prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících 

pozemků ve vlastnictví hlavního města Prahy – „Smikova“  

 

  

   TISK:        Z – 7781 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/54 

Usnesení bylo přijato. 
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 41/3 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků dle Pravidel 

postupu při prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících 

pozemků ve vlastnictví hlavního města Prahy – „Vlčkova“  

 

  

   TISK:        Z – 7790 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/55 

Usnesení bylo přijato. 

 

 41/4 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků dle Pravidel 

postupu při prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících 

pozemků ve vlastnictví hlavního města Prahy – „Anderleho“  

 

  

   TISK:        Z – 7800 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/56 

Usnesení bylo přijato. 

 

   42  předsedové výborů ZHMP 

 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z – 7819 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/57 

Úvodem seznámil I. náměstek primátora Hlaváček přítomné s předloženým návrhem textu 

usnesení. 
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Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. odvolává ke dni 14. 11. 2019 z funkce místopředsedkyně Výboru pro zdravotnictví, sport 

a volný čas ZHMP Mgr. Evu Horákovou 

z funkce člena Výboru finančního ZHMP Ing. Pavla Hájka 

z funkce člena Výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP 

Ing. Pavla Hájka  

II. volí ke dni 15. 11. 2019 do funkce místopředsedkyně Výboru pro zdravotnictví, sport a 

volný čas ZHMP Ing. Janu Komrskovou  

do funkce členky Výboru finančního ZHMP Ing. Janu Komrskovou  

do funkce člena Výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP 

Ing. Petra Beneše“ 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

  43 

 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k "Petici za zamezení plánovaných stavebních úprav ve Velké strahovské zahradě na Petříně" 

 

  

   TISK:        Z – 7801 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    11/58 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Robert Vašíček, MgA. Jessika Hoffmeisterová, 

Valérie Bromová, akad. soch. Michal Bouzek, Mgr. Lucie Crocro akad. mal., Romana 

Ertlová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Brož, Portlík, náměstek primátora Hlubuček, I. 

náměstek primátora Hlaváček, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, Čižinský, Nacher,  

 

Závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, která 

reagovala na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 1  Z-7775  k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy  

  

primátor  

hl.m. Prahy  

2  Z-7769  informace o stavu implementace Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR  

  

primátor  

hl.m. Prahy  

3  Z-7782  k informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z 

usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy  

primátor   

hl.m. Prahy  

  

4  Z-7808  k žádosti o informaci pana poslance Petra Dolínka  primátor   

hl.m. Prahy  

  

5  Z-7798  Informace o Radou HMP schválené úpravě řešení 

staveb městského okruhu č. 0081 MO Pelc/Tyrolka 

- Balabenka a č. 0094 MO Balabenka - 

Štěrboholská radiála a stavby č. 8313 Libeňská 

spojka dle urbanisticko-dopravní studie, 

vypracované v VI/2019 společnostmi  SG 0081 

PTB, LG 8313 LS a  SATRA - MMD - Městský 

okruh  

  

náměstek 

primátora 

Scheinherr  

6  Z-7770  k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města 

Prahy v roce 2019 o neinvestiční transfery ze 

státního rozpočtu z MŠMT a k návrhu na úpravu 

rozpočtu běžných výdajů v kap. 0416 v roce 2019 u 

škol a školských zařízení, zřizovaných hlavním 

městem Prahou a u škol a školských zařízení, 

zřizovaných městskými částmi hlavního města 

Prahy  

  

radní Šimral  

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Dopis – reakce na dopis pana senátora Ing. Ladislava Kose – dotace a půjčka na 

rekonstrukci ubytovny SANDRA 

(MČ Praha 11, kancelář starosty) 

 

Petice za zachování lékařské pohotovosti na Poliklinice Malešice 

(Irena Ropková, Petr Pavlík, Miroslav Dvořák, Kateřina Peštová, *****) 

 

Prosba – kvalita života na Praze 11 

(Lucia Horucková, *****) 
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Důkaz o lhaní starosty MČ Praha – Ďáblice Miloše Růžičky a důvod žaloby 

(Jiří Jelínek, *****) 

 

Dopis – transformace – okolí stanice metra Holešovické nádraží 

(Karlín Group Management, a.s., Pobřežní 667/78, 186 00  Praha 8) 

 

Dopis – Mariánský sloup – žádost o odmítnutí dodatečného zařazení na ZHMP dne 14. 11. 

2019 

(Ing. Mgr. Jaroslav Hnátek, *****) 

 

Odpověď I. náměstka primátora Hlaváčka na petici proti záměru výstavby Klánovické 

spojky 

(Šestajovice pro Život, z.s., Trojmezní 1208, 250 92 Šestajovice) 

 

Dopis senátora HMP Ing. Ladislava Kose – žádost o osvojení návrhu na vyřazení bodu č. 

37 (Poskytnutí dotace a půjčky Praze 11 v souvislosti se vstupem do společnosti AR Delta) 

z jednání ZHMP dne 14. 11. 2019 

(Ing. Ladislav Kos, senátor HMP) 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 11/1 až č. 11/58 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 23,13 

hodin. 

 

 

 

MUDr. Zdeněk  H ř i b 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

          PhDr. Pavel  S v ě t l í k 

 

 

 

                                                                                 JUDr. Petr  N o v o t n ý 

 

 

Zapsala:  Mgr. Jana Soběslavská 


